
 

 
 

Kolegium ředitele Fyzikálního ústavu 
5. zasedání dne 15. prosince 2020 

 
 

Z á p i s 
 
 
Přítomni:  prof. Stuchlík, doc. Slaný, doc. Kovář, Mgr. Petrásek, Dr. Urbanec, Polášková, 

Bc. Kapušová, Černínová 
 
Omluveni:  doc. Hledík, doc. Török 
 
Program: 

1. Akreditační žádosti 
2. Hodnocení FÚ 
3. Příprava zkouškového období a přijímacího řízení 
4. Hodnocení SU v Modulech 3, 4, 5 Metodiky 17+ 
5. Rekonstrukce budovy BN13 
6. Zapojení FÚ do výzkumného konsorcia 

 
 
1. Akreditační žádosti 
 
1.1. Prof. Stuchlík informoval o schválených akreditacích. Všechny žádosti, které byly za FÚ 
podány byly NAU schváleny. Připomenul zahájení tvorby kombinovaného studia MMT, 
především přípravu studijních opor. 
1.2. K 15. 12. nabývá platnost i akreditace doktorského studia Teoretické fyziky a 
astrofyziky. Urychleně bude podána žádost AS SU ke schválení podmínek přijímacího řízení a 
také studijních plánů tohoto studia  
 
  



2. Hodnocení FÚ 
 
2.1. Hodnocení je spojeno s přípravou Výroční zprávy  
2.2. Hodnocení  –    vědy a tvůrčích aktivit 

– vzdělávacích aktivit  
– společenských a administrativních aktivit 

Hodnoceny budou týmy i jednotliví pracovníci. 
 
3. Příprava zkouškového období a přijímacího řízení 

o Tvorba rozvrhu – převzetí vůdčí role FÚ pro rozvrh na BN 13 (zajistí H. Černínová 
v kooperaci s Mgr. Mazurkem a Dr. Hladíkem). 

o Termíny zkoušek a pravidla jejich realizace – je důležité, aby všichni dodržovali 
pravidla pro zkouškové období vzhledem k aktuální situaci. Zajistí a informovat 
průběžně budou doc. Slaný v kooperaci s H. Černínovou. 

o Propagace studia  -     modifikace webových stránek (je nutné reagovat na aktuální    
                                             zprávy a informace) 

- Dny otevřených dveří – Mgr. Petrásek a H. Černínová 
informovali přítomné o variantě nabízených konzultací 
zájemcům o studiu a také přímo formou nabídky SŠ. 

 
 
4. Hodnocení SU v Modulech 3, 4, 5 Metodiky 17+ 

o Prof. Stuchlík přítomné informoval o úspěšných jednáních komise na fakultách a MÚ. 
Nyní probíhá příprava finální podoby zprávy komise. Poté bude následovat tzv. 
kalibrace na MŠMT. Prof. Stuchlík upozornil na nutnost rozšíření aplikovaného 
výzkumu.  

 
5. Rekonstrukce budovy BN13 

o V současnosti jedná L. Polášková s H. Černínovou o změnách původního návrhu 
investičního plánu, v koordinaci s investičním odd. SU a zpracovatelem původního 
návrhu, Ing. Arch. Čechem.  Projekt bude nově podán jako víceletý investiční plán. 
Ten umožní realizaci rekonstrukce v jednotlivých letech dle finančních možností FÚ. 

 
6. Zapojení do výzkumného konsorcia 

o Prof. Stuchlík informoval o možnosti aplikace fyzikálně-informatických metod do 
medicínského výzkumu a přípravě účasti FÚ na konsorciu vedeném LF OU. 

  
 
 
 
Zapsala: Hana Černínová 
  


